
ـــر و ـــن رزق و روزی همس تأمی
فرزندان، وعده قطعی خداوند است

فرزندان برکت زندگی هستند

حجت الاسلام والمسلمین عابدینی در خطبه های نمازجمعه شهر قزوین با
اشاره به روز ملی جمعیت گفت: دشمنان ما، صهیونیست ها، آمریکایی
ها، مستکبران و انگلیسیها در طول سالیان دراز کاری کرده اند که
ً فرزندان بسیاری داشتند، نشاط زندگی و خانههای مردم ما که معمولا
خانههای بابرکت تبدیل شده به خانههایی که به ۱ یا نهایتاً ۲ بچه

رضایت بدهند.

وی بیان کرد: این خسارتی است که دشمنان قسم خورده اسلام به مرور
زمان آن را به ما وارد کرده اند، ما باید این موضوع را جدی
بگیریم، جوانان ما باید به موقع ازدواج کنند، به فرزندآوری به
عنوان یک تکلیف الهی و وظیفه ایمانی و دینی توجه کنند، اگر این
آمار و ارقام تغییر نکنند یک وقت میبینیم در آینده یک پدر و مادر
پیر و پدربزرگها و مادربزرگهای پیر روی دست یک فرزند مانده اند.

امام جمعه قزوین خاطرنشان کرد: این فرزند دیگر نمیتواند کارگر
کارخانه باشد، نمیتواند مهندس، پزشک، معلم یا کشاورز باشد، حتی
نمیتواند به تنهایی به بزرگترهای خود رسیدگی کند، اما اگر یک
خانوادهای فرزندان متعدد داشت، این فرزندان برکت زندگی هستند، ما
باید مدیریت، اقتصاد، فرهنگ جامعه و برکت خانوادهمان را در
فرزندان فراوانی که خدا عنایت کند و ملت هم همت داشته باشند،

جستوجو کنیم.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین تأکید کرد: راهنماییهای رهبر
حکیم انقلاب در ارشاد و راهنمایی جامعه ما اثر واقعی دارد، ایشان
در یک بیانی فرمودند مهمترین ظرفیت امیدبخش در کشور ما، نیروی
انسانی مستعد و کارآمد با زیربنای عمیق و اصیل ایمانی و دینی
است، جوانانی که مؤمن، دیندار و دانشمند بوده و اهل تقوا هستند،

هر کدام از اینها گره گشای مشکلات جامعه ما به حساب میآیند.

وی تصریح کرد: باید این فرصت را تقویت کرد و جوانان مان را تشویق
کنیم، الحمدلله دولت کریمه در این خصوص قدمهایی برداشته و
تشویقاتی را اعمال کرده است، امیدواریم این تشویقها جدی بوده و
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زود اجرایی و عملیاتی شوند و جوانان ما برای اینکه فرزندان
بیشتری داشته باشند، شوق پیدا کنند.

حجت الاسلام والمسلمین عابدینی یادآور شد: اگر به کسی بگویی چرا
ازدواج نمیکنی؟ بگوید خرجش را از کجا بیاورم، من که خانه و ماشین
ندارم، این نگاه غلطی است، شما برای ازدواج قدم بردارید، از شما
حرکت و از خدا برکت، باید به این جوانها گفت از پدر، مادر،
پدربزرگ و مادربزرگتان جویا شوید که آیا وقتی ازدواج کردند همه

چیزشان روبهراه بود؟

امام جمعه قزوین اظهار کرد: وقتی ازدواج میآید، پشتسر آن رزق و
روزی و برکات الهی میآیند، آنهایی که این طور حرفها را میزنند،
همیشه درمانده اند، حتی اگر ازدواج هم نکنند، باز درمانده اند،

اما آن کسی که توکل میکند، به خدا سوءظن ندارد.

حجت الاسلام والمسلمین عابدینی افزود: باید به خدا توکل کرد چرا که
خداوند پس از آنکه دستور ازدواج را صادر کرد، فرمود اگر انسانها
فقیر بودند من با فضل خودم آنها را بی نیاز میکنم و ما باید به
قول و وعده خدا اعتماد کنیم، همانگونه که گذشتگانمان این گونه

بودند.

خداوند فرموده نباید به خاطر ترس از تنگدستی فرزندانتان را از
بین ببرید.خطیب نماز جمعه قزوین بیان کرد: اگر کسی ازدواج را به
تأخیر بیندازد و ازدواج نکند، به قول خدا سوءظن دارد و این خیلی

بد است که انسان به خدا اعتماد نداشته باشد.

وی خاطرنشان کرد: خدای متعال فرمود بخاطر ترس از تنگدستی و نداری
فرزندان خود را از بین نبرید، چقدر کودکان بی گناه معصوم سقط
جنین میشوند در حالی که آنها آفریده خدا هستند و این کار معصیت و
حرام است چرا که بندهای را به قتل میرسانند و در نهایت نابودی و
بیچارگی به بار میآید و خداوند انتقام این اطفال معصوم را از همه
کسانی که در این قتل شریک هستند، میگیرد و وزر و وبال و بدبختی

گریبان گیرشان میشود.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین عنوان کرد: خداوند به کسانی که
میگویند ما بخاطر نداری نمیخواهیم فرزند داشته باشیم، میفرماید
مگر شما رزق او را میدهید؟ هم رزق خودتان و هم رزق فرزندانتان را
نیز خداوند میدهد و این فرهنگ را باید تبلیغ کنیم تا فراگیر شود.



امام جمعه قزوین عنوان کرد: خداوند فرمود کسانی که آمدند
فرزندانشان را از بین بردند، دچار خسارت میشوند و مثل روز روشن
این خسارت را میبینیم. خداوند میفرماید آنهایی که این کار را
میکنند دو مشکل اساسی دارند، اول اینکه عقل ندارند و دوم اینکه

علم و دانش ندارند و جاهل هستند.


